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Maastricht, 7 september 2022 
 
Betreft: Schriftelijke vragen CDA - deelname jeugd aan sport- en (volks)cultuuractiviteiten. 
 
 
Geacht college, 
 
In dagblad De Limburger van 5 september jongstleden uitte het Jeugdfonds Sport en Cultuur haar zorgen 
over de terugloop van deelname door kinderen voor zowel sport als cultuur. Deze terugloop is veelal het 
gevolg van het niet meer kunnen opbrengen van contributiegelden door de gezinnen. Het CDA Maastricht 
deelt deze zorgen. 
 
In het akkoord 2022-2026, hoofdstuk 8 Cultuur, heeft de coalitie echter ruimte gecreëerd om aan deze 
zorgen tegemoet te komen en dat als volgt opgenomen in het akkoord: 

 Vergroten van de mogelijkheden voor alle jeugdigen om cultuur te kunnen meemaken. 

 We geven een impuls aan cultuureducatie zoals ondersteuning van het muziekonderwijs op scholen, 
zo mogelijk in samenwerking met amateurverenigingen. 

 
Naar aanleiding van het bericht in de krant heeft het CDA Maastricht de volgende vragen. 
 

1. Deelt het college de zorgen betreffende teruglopende deelname in sport- en cultuuractiviteiten bij 
de jeugd van Maastricht?  

 
2. Deelt het college de zorgen van gezinnen betreffende het niet kunnen opbrengen van de benodigde 

contributiegelden?  
 

3. Zijn door het college al stappen ondernomen, gezien het gestelde in het coalitieakkoord, om 
jeugdigen de mogelijkheden te blijven bieden om, los van financiële problemen, deelname aan sport- 
en cultuuractiviteiten mogelijk te maken? Zo ja, wie moeten initiatieven ondernemen om hiervan 
gebruik te maken (verenigingen, instellingen of individuele gezinnen)?  

 
4. Zijn verenigingen/instellingen actief benaderd om activiteiten te ontplooien om jeugdigen aan zich te 

binden los van financiële (on)mogelijkheden? Zo ja, weten de verenigingen/instellingen dat zij 
financieel ondersteund worden door de regeling en verzekerd zijn van inkomsten via 
contributiegelden? 
 

Met vriendelijke groet, 
Jan Janssen 
Raadslid CDA Maastricht  


